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Aanwezig: De bestuursleden Kees Kool, Jan Bruins, Kees Sprado en Luuk Schalk. 
De dames: Mw. Lena Elvers, Loes Groenenberg. 
De heren: Willem Bleijenberg, Arjan Bogerd, Bauke de Boer, Arie Boot, Kees Elvers, Jan 
Groen, Dirk Groenenberg, Cor den Hartog, Leon Keurntjes, Henk Klijn, Jasper de Kogel, Ton 
van Kooten, J. van Kuilenburg, Piet Landegge, Thijs van de Linden*,  John Quick,  Sebas 
Raadsgelders, Wim van Tol, Wim van Vuren, Joop Woelke.              (* als gastspreker)   
Afwezig (m.k.):  Janny Woelke, Kerst Sjouken , Wim Boei 
Aanvang: 19.58 uur 
Sluiting:   22.05 uur 

 
1.  Opening en vaststellen van de agenda  
  
Kees Kool heet allen van harte welkom, het erelid Cor den Hartog in het bijzonder en stelt 
vast dat het gelukkig weer mogelijk is deze bijeenkomst te houden zonder beperkende 
corona maatregelen.  Hij legt uit dat door de vrees van een aantal leden voor corona de 
jubilarissenavond vanwege de mindere belangstelling naar volgend jaar (februari/maart)  
wordt verplaatst en zal worden gehouden in combinatie met de jubilarissenavond 2022. 
 
Sinds de vorige vergadering is ons het lid van verdienste Ton Groen ontvallen. Hij wordt 
staande met een moment van stilte herdacht. 
 
De agenda wordt conform het voorstel van de secretaris vastgesteld. Er komen een aantal 
toevoegingen bij punt 9.  
 
2.  Mededelingen 
 

• Het ledenaantal groeit nog steeds, zij het in een minder snel tempo dan in 2020. In 
augustus is het 1600e lid ingeschreven. Er zijn zoals gebruikelijk aan het eind van een 
jaar een aantal lidmaatschappen opgezegd. Op dit moment is het aantal leden tot net 
onder de 1600 gedaald. 

• Dit jaar bestaan we 90 jaar en we willen proberen dit te vieren als de corona 
maatregel betreffende het tonen van de QR code niet meer nodig is. 

• Nieuwe beschoeiing op de haven is helemaal gerealiseerd. Stukje water gedempt en 
er is nieuw gras gezaaid. 

• Vislessen op de scholen stonden ook op een laag pitje vanwege corona. We hopen 
dat we volgende jaar met minder beperkingen te maken krijgen. Ook is het groepje 
vrijwilligers wat hier bij betrokken is te klein. We hopen hier in de toekomst wat meer 
mensen voor te kunnen mobiliseren. 

• De visles voor de jeugd op het eiland in augustus heeft 14 nieuwe leden opgeleverd. 

• Samen met de stichting Samen Doen willen we volgend jaar weer gaan vissen met 
mensen uit de zorginstellingen, maar ook hier hebben we wat meer vrijwilligers nodig. 

• Het overleg met visclubs uit onze gemeente Vijfheerenlanden heeft twee jaar stil 
gelegen en wordt in november weer opgepakt. In november is er een overleg en zijn 
politieke partijen benaderd met vragen, wat ze over de vissport in hun 
verkiezingsprogramma gaan opnemen. Wellicht komt hier een stemadvies uit. 
Verslag van die vergadering in het volgende clubblad. 

• Er zijn aan aantal personele verschuivingen geweest in een diverse commissies 
 
Havencommissie: 
Leon Keurntjes heeft besloten om zijn functie als havenmeester en bestuurslid  neer 
te leggen, mede door communicatie problemen. Er gebeurden te veel zaken buiten 
Leon om. Wij vinden het jammer dat het zo gelopen is, maar hebben begrip voor zijn  
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beslissing. Cees Sprado heeft aangegeven deze taak van havenmeester van Leon 
over te willen nemen en het bestuur stelt dan ook voor dat Cees Sprado deze functie 
gaat innemen.  Cees wordt ter plekke benoemd. 
Tonnie van Holten is tevens gestopt met activiteiten in de havencommissie en een 
ander lid is vanwege zijn houding uit de commissie gezet. Gelukkig hebben we twee 
mensen gevonden die voorlopig als ‘aspirant’ commissielid willen toetreden tot de 
havencommissie namelijk:  Duurt Strijker en Sebas(tiaan) Raadsgelders. Zij zullen de 
havencommissie komen versterken. 
Martijn van Beesd heeft zich gemeld om hoveniers werkzaamheden te komen 
verrichten. Hij zal onder de regie van Cees Sprado e.e.a. gaan uitvoeren.  
 
Jeugdcommissie : 
Natascha  Bogerd stopt om gezondheidsredenen en zal worden opgevolgd door 
Kerst Sjouken. Tijdens de feestavond van de jeugd zal Natascha in het zonnetje 
worden gezet met een bloemetje.  

 
3.  Vaststellen verslag van de Algemene Ledenvergadering van 1 juni 2021 
 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld onder dankzegging aan de secretaris (op dat 
moment Jan Bruins) 
 
4.  Ingekomen stukken  
 
Behoudens berichten van verhindering (zie boven) zijn er geen ingekomen stukken. 
 
5.  Begroting 2022 Jan Bruins 
 
Penningmeester Jan Bruins geeft een toelichting op de begroting 2022. Hij memoreert aan 

het nu aflopende jaar 2021 waarin we nog volop te maken hebben gehad met de corona 

pandemie. Financieel heeft de vereniging deze periode goed doorstaan mede door de 

aanvraag en toekenning van de steunmaatregelen (de zgn.TASO regeling). 

Dit betekent voor het jaar 2021 een extra inkomstenpost van € 6.000,=. 

Het opstellen van de begroting 2022 wordt wel gekenmerkt door een grote mate van 

onzekerheid over het herstel van de inkomsten en de gerelateerde uitgaven. 

Er is, naast de reguliere inkomsten en uitgaven, ook gekeken naar de begroting 2021, de 

uitkomsten 2020 en de voorlopige uitkomsten 2021. 

Op deze verschillende posten wordt door de penningmeester uitleg gegeven en verwezen 

naar de in de begroting opgenomen toelichting. 

Door de verwachte financieel gunstige uitkomst 2021 is besloten om alleen de bijdrage aan 

portokosten voor het opsturen van de Vispas 2022 te verhogen van  

€  4,00 naar € 5,00 met ingang van 1-1-2022. Alle andere tarieven blijven ongewijzigd. 

De ledenvergadering gaat na de toelichting van de penningmeester akkoord met de 
voorgelegde begroting 2022 en deze tariefsaanpassing. 
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6.  Corona maatregelen 
 
Maatregelen hebben er behoorlijk ingehakt. Wellicht is corona en de daaruit voortvloeiende 
maatregelen en restricties  ook van invloed geweest op de samenstelling van een aantal 
commissies. 
  
7.  Beheer van ons viswater (Leerdam Noord) 
 
Een aantal jaren geleden zijn er graskarpers uitgezet. Dankzij de hulp van deze graskarpers, 
de aanwezige zwanen en de hulp van bewoners is het kroos zo goed als verdwenen. Een 
mooi resultaat dus.  
Er zijn echter ook een aantal borden geplaatst welke aangeven dat er natuurvriendelijk 
oevers zouden worden aangelegd bij Eksterlaan en Ooievaarslaan. 
We hebben de gemeente gevraagd wat de bedoeling hiervan was maar niemand kon daar 
een antwoord op geven of men was bereikbaar. Na een redactioneel stukje in Het Kontakt,  
is de communicatie verbeterd en men heeft aangegeven dat de bestaande steiger naast de 
brug naar de MCD breder zal worden gemaakt ( 8 meter -> 12 meter) en dat er een nieuwe 
steiger voor minder validen naast komt van 12 meter. Ook het aantal meters 
natuurvriendelijke oevers zal worden beperkt zodat er voldoende plek over zal blijven om te 
vissen. 
 
Viswater bij Bastion, Valkenier en Banier is opgeschoond door harkboot.nl. Hier worden 
losse drijvende planten verwijderd en vervolgens worden een deel van de waterplanten met 
wortel en al uit de grond gehaald verwijderd. Dit wordt in totaal drie achtereenvolgende jaren 
gedaan en vervolgens gaan we evalueren wat de resultaten daar van zijn. Er zijn veel visjes 
tijdens dit proces door een aantal vrijwilligers van De Snoek opgeraapt en teruggegooid. 
Dit hele harkboot proces wordt gesubsidieerd door Sportvisserij Nederland (3/4) en door de 
gemeente (1/4).   
 
 
Munnikenwiel 
Er zijn hier borden (langs de ballenlijn) en hekken neergezet (zuidzijde op de oever 
tegenover het GEO fort) neergezet welke een verbod aangeven om de wiel via een boot in te 
varen  of vanaf de kant te betreden. Dit alles heeft te maken met het plaatsen van 
sternvlotjes op het water, maar er is niet nagedacht over het visrecht van de Snoek in dit 
water. Er loopt een afspraak met SBB om dit probleem de wereld uit te helpen. Wordt 
vervolgd… 
 
8. Ontwikkelingen rond haven/clubgebouw 
 
Kees geeft aan wat er de afgelopen tijd met de gemeente is overlegd en wat de status nu is: 
 
Er is tot de zomervakantie overleg geweest met wethouder Cees Taal en ambtenaar Izaak 
Streefkerk. Er was inmiddels een akkoord over zaken als plaatsing hekwerk, grondruil van 
580 m2 (1 op 1), geen 24/7 etc.  
De vragen uit de ledenvergadering van 1 juni zijn bij de gemeente terechtgekomen, maar we 
hebben daar tot op heden nog steeds geen volledige reactie op gekregen. Er stond nog een 
wens open van de gemeente om een voorlopige situatieschets van de nieuwe indeling van 
het eiland. 
Ontwikkeling vanaf 1-9-2021: 
Nadat de tekeningen naar de gemeente zijn gestuurd werd Thjjs van der Linden uitgenodigd 
voor een toelichting van de tekeningen. Thijs en Kees Kool gaan op deze uitnodiging in en 
gaan via een videogesprek in conclaaf met de gemeente, in dit geval een ambtenaar van 



VERSLAG VAN DE NAJAARSLEDENVERGADERING 

VAN LHV DE SNOEK 

GEHOUDEN OP 12 OKTOBER 2021  IN HET CLUBGEBOUW 

 

4 
 

ruimtelijke ordering. Deze man werd niet gehinderd door enig inzicht, laat staan dat hij op de 
hoogte was (of de indruk wekte dat hij dat was)  van de gemaakte afspraken. Hij schoof alle 
eerder gemaakte afspraken met Cees Taal en Izaak Streefkerk zo het afvoerputje in.  Hij 
wilde geen grondruil 1 op 1, hele eiland open voor toeristen, geen hekwerk etc.  Er is 
nauwelijks gesproken over de tekeningen. Kees Kool heeft vervolgens een verslag van deze 
bijeenkomst  naar de overige leden van het bestuur gestuurd met een cc.  naar wethouder 
Cees Taal. Dit resulteerde in een pittig gesprek met de wethouder en er werd  afgesproken 
om maandag 10-10-2021 weer te gaan overleggen. Dit overleg heeft plaatsgevonden met de  
vertegenwoordigers waar we al ¾ jaar mee in gesprek zijn.  Cees Taal gaf in deze 
bijeenkomst  aan dat de uitspraken van een van zijn ambtenaren van ruimtelijk ordening niet 
erg handig zijn geweest. Tevens geeft hij een ‘gedeeltelijk’  antwoord op de openstaande 
vragen uit de ledenvergadering van 1-6-2021 aan dat hij beslist geen hangplek voor jongeren 
op het eiland wil. 
 
Afspraak met de gemeente: 
We hebben de afspraak gemaakt dat we over 4 weken weer bij elkaar zitten voor 
vervolgbesprekingen. 
Voor die tijd willen wij als bestuur een overleg met onze denktank en gaan (los van de 
gemeente) in gesprek met de rederij over hun wensen. 
 
Thijs van der Linden laat vervolgens aan de ledenvergadering via de computer een aantal 
schetsen zien van een nieuw clubgebouw en de herinrichting van het eiland. 
 
9.  Royement lid 
 
Kees Kool schetst wat er speelde met betrekking tot een eventueel royement van betrokken 
lid. Ton van Kooten geeft aan dat het toch een heftig middel is om iemand te royeren. Er 
wordt een stemming gehouden onder 25 stemgerechtigde leden. De uitslag geeft aan dat 
van de stemgerechtigde leden de meeste stemmen  (voor, tegen, blanco)  gaan naar de 
keuze voor royeren van dit lid.  Er is geen meerderheid voor welke keuze dan ook. Besloten 
wordt om betrokken lid niet te royeren, maar vanaf nu als gewoon lid te behandelen, dus in 
principe zonder toegang tot de haven uitgezonder wedstrijden en evenementen. 
 
10.  Vrijwilligers worden bedankt door Kees Kool 
 
Tonnie wordt op een later moment op de haven, in een kleiner gezelschap bedankt voor zijn 
inzet. 
Leon wordt bedankt voor zijn activiteit als havenmeester en bestuurslid. 
Joop wordt gehuldigd als vrijwilliger van het jaar 2021. 
 
13.  Rondvraag 
 
Er wordt door 5 aanwezigen van de rondvraag gebruik gemaakt: 
 
Een deelnemer aan de ledenvergadering 
Deze deelnemer heeft toch problemen dat hij als eenling wordt gecontroleerd bij het betalen 
van zijn consumpties. Hij vindt dat dit teruggedraaid moet worden en vraagt excuses van het 
bestuur.  
Antwoord: Om te voorkomen dat iedereen via een commissielid moet betalen is gekozen om 
alleen leden waar het betaalgedrag niet altijd geheel transparant is op deze wijze te 
behandelen. Om iedereen via een commissielid te laten betalen blijkt in de praktijk niet 
haalbaar. Het bestuur geeft aan geen excuses aan dit lid te gaan aanbieden voor deze 
beslissing en blijft bij haar eerder ingenomen standpunt.  
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Arjan Bogerd 
Wat er zojuist met eerder genoemd lid v.w.b. het eventueel royeren is gebeurd zou niet 
geheel stroken met de wet op de AVG. De ALV beslist, maar weet eigenlijk niet wat daar 
precies is gebeurd. In het kader van de wet op de privacy is dit niet geheel zuiver. De AVG is 
nogal een nieuw begrip terwijl de statuten gedateerd zijn. Wellicht moet hier over nagedacht 
worden hoe dit op een andere  manier zou moeten plaatsvinden en dat dit soort zaken wat 
minder privacy gevoelig moeten worden opgelost. Het bestuur gaat hiermee aan de slag. 
 
Piet Landegge 
Stukje in clubblad en op de site over toegang tot eiland staat niet gelijkluidend vermeld. Op 
de site staat het wat gebruiksvriendelijker. Doel is volgens Jan dat het eiland niet oneigenlijk 
wordt gebruikt voor bepaalde zaken. We gaan bekijken hoe dit helder kan worden verwoord 
en hoe we ons doel over vermijden oneigenlijk gebruik kunnen bereiken. Ook hier gaat het 
bestuur mee aan de slag. 
 
Jan Bruins 
Jan geeft aan wat de tijdsplanning is voor de facturering contributie voor 2022. 

• Contributienota voor 2022 wordt 19-10-2021 opgesteld en daarna gedrukt. 

• Rekening inpakken en naar bezorgers 25-10-2021. 

• Incasso aanmaak op 29-10-2021. 
 
Dirk Groenenberg 
Wat doe je met mensen die bijvoorbeeld terug komen van een dagje vissen en op de haven 
belanden en daar blijven hangen en ook zin hebben in een biertje? Kortom hoe ga je om met 
de interne (voor leden gecreerde horeca achtige)  activiteiten in relatie tot  ‘buitenstaanders’? 
Hoe moeten we daar mee om gaan?  
Ook hier ligt een uitdaging voor het bestuur om hier een regelgeving op los te laten. 
 
 
14. Sluiting 
                                                                                                                                                                     
De voorzitter sluit de vergadering om 22:05 


